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Onderwerp 
 

Kapotte straatverlichting 

 
Aanleiding: Eind 2022/ begin 2023 heeft de PvdA meerdere sets vragen gesteld over de kapotte 
verlichting bij oversteekplaatsen in Voorschoten. Na aandringen van onze kant, zijn alle slecht 
functionerende plekken in het dorp verholpen. De afgelopen maand is het ons opgevallen dat 
wederom op een aantal plekken in Voorschoten de verlichting bij oversteekplaatsen niet werkt. 
Juist bij regenachtig en donker weer levert dat onoverzichtelijke situaties op. Onwenselijk wat de 
PvdA betreft.  
 
Daar is bijgekomen dat we ook geconstateerd hebben dat veel reguliere straatverlichting, verspreid 
door het dorp, niet werkt, waaronder onder meer in ons centrum. Van bewoners is begrepen dat zij 
wel meldingen hierover doen, maar dat het lijkt alsof de gemeente Voorschoten hierop niet 
adequaat reageert. Een zeer onwenselijke situatie. 
 
Vanwege bovenstaande punten willen wij graag de volgende vragen aan het College schriftelijk 
beantwoord zien: 
 

1. Kan het College de observaties van de PvdA bevestigen inzake de slecht werkende 
verlichting in Voorschoten? Deelt het College dat we (wederom) met een probleem te 
maken hebben?  

2. Kan het College aangeven hoeveel meldingen de afgelopen 3 maanden zijn binnen 
gekomen over slecht functionerende verlichting? Hoeveel van deze meldingen zijn opgelost 
door de gemeente Voorschoten? 

3. Wat gaat het College doen om ervoor te zorgen dat we op de kortst mogelijke termijn wel 
functionerende straatverlichting krijgen? 

4. Hebben de storingen mogelijk ook te maken met de beperkter worden capaciteit op het 
elektriciteitsnet. Zo ja, kan het College daar een toelichting op geven? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
* Aangeven wat van toepassing is. 
 
Toelichting (indien nodig): 
 
 

 


